
  

 

 

  

Burgemeester Agnes Lannoo-Van Wanseele geeft 
de fakkel door aan Pieter Vanderheyden. 

 
  

  Gisteren maakte Agnes Lannoo – Van Wanseele 

bekend dat ze in december de fakkel als burge-

meester zal doorgeven aan Pieter 

Vanderheyden. 

  

Agnes Lannoo – Van Wanseele behaalde in 2012 

als lijsttrekker van WELZIJN, de grootste partij, 

de meeste voorkeurstemmen en ze slaagde erin 

een brede coalitie te vormen. Zo startte Agnes 

aan een eerste termijn als burgemeester. 

In 2018 bevestigde de kiezer de keuze voor de partij WELZIJN en werd Agnes Lannoo 

– Van Wanseele een 2de maal de burgemeester, met een winst van 2 zetels in de 

gemeenteraad (absolute meerderheid). 

Agnes Lannoo – Van Wanseele was echter altijd duidelijk: “Goed besturen betekent 

dat er tijdig voor sterke opvolging moet gezorgd worden. Vandaag is die beschikbaar 

en klaar”. Pieter Vanderheyden (WELZIJN), reeds 21 jaar zetelend in de 

gemeenteraad waarvan bijna 10  jaren als schepen, zal enthousiast en met kennis 

van zaken de fakkel overnemen.” 

  

We kunnen terugkijken op heel wat realisaties tijdens haar termijn als burgemeester. 

Bij aanvang heeft ze veel aandacht besteed aan onze veiligheid. Als toenmalig 

voorzitter van de politiezone is er een anti-inbrakenplan uitgewerkt met een 

cameraschild en een eigen team sporenonderzoek. Het plan zorgde ervoor dat de 

inbraken drastisch daalden. 

  

Met haar kennis vanuit de bedrijfswereld heeft Agnes veel aandacht besteed aan de 

interne organisatie van de gemeente, steeds met het oog op het verbeteren van de 

dienstverlening. 
  

Trouw aan de WELZIJN waarden werd de authenticiteit van onze dorpen bewaard, 

werd open ruimte gevrijwaard of werden percelen verworven om strategische 

redenen.  Zo werd in 2014 de omgeving van de steiger te Latem uniek ingericht. 

Enkele jaren later, na verwerving van de gronden, werd de omgeving achter de 

Pastorie van Deurle als aangename verblijfplaats voor onze inwoners aangelegd.  De 

omgeving van de sportsite is uitgebreid met een terrein voor buitensporten in het 

groen. De parking werd heraangelegd en er kwam een overdekte fietsenstalling. De 
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sporthal kreeg een grondige make over en het cafetaria beschikt nu over een 

aangenaam terras. Door het verwerven van 2 percelen in de Klapstraat is er nu 

voldoende ruimte om er een ware dorpszaal te realiseren. Verder werd er extra 

ruimte aangekocht ten voordele van de gemeenteschool Latem. De windvang van de 

molen is gevrijwaard door het behouden van de open ruimte op het nabijgelegen 

perceel. Aan de Lijnstraat is ruimte voorzien om betaalbaar wonen mogelijk te 

maken. 

Sinds 2013 is bijzonder veel geïnvesteerd in wegeniswerken en het groenonderhoud. 
  

Op cultureel vlak was de zeer grondige restauratie van het Gust De Smet museum 

een hoogtepunt met heropening in 2016. De bouw van de Vluchter, een 

gecombineerde plek voor de bib en schoolvoorzieningen, vordert goed. 

  

Voor het Welzijnbestuur staat de mens centraal.  Er worden jaarlijks extra toelagen 

toegekend aan de gezinnen die dit het meest nodig hebben.  Er kwam een extra 

locatie voor kinderopvang. Tijdens de covid periode stond het bestuur klaar om 

iedereen zoveel mogelijk bij te staan. De middenstand, de zorgsector en alle scholen 

ontvingen beschermingspakketten. De scholen kregen bovendien gratis covidtests. 

Met de hulp van veel vrijwilligers kregen de inwoners tweemaal gratis maskers in de 

bus De organisatie van een belronde en boodschappendienst haalde veel mensen uit 

isolatie. 

Nieuwe activiteiten brengen mensen samen : de intrede van de Sint, de viering van 

jubilarissen in de Leiezaal, meer openluchtactiviteiten zoals  o.m. het concert met Jef 

Neve en cinema in openlucht voor de vrijwilligers en een kerstfeest voor 

alleenstaanden.  De faciliteiten voor de verenigingen werden uitgebreid met de 

restauratie van de pastorie van Deurle. De aankoop van kano’s, het opwaarderen van 

de petanquevelden en de aanleg van speelprikkels voor onze kinderen her en der in 

het dorp bieden onze inwoners meer kansen op actieve vrijetijdsbeleving. Sinds vorig 

jaar hebben we een wekelijkse versmarkt en een maandelijkse rommelmarkt. 

Het Dorpsmagazine en de Vrijetijdswijzer in de huidige vorm kwamen onder impuls 

van de burgemeester tot stand. 

  

Door de langetermijnvisie van Agnes op ruimtelijke ordening is Sint-Martens-Latem 

vandaag een voortrekker in Vlaanderen met het ‘afwegingskader goede ruimtelijke 

ordening’, een leidraad voor een meer duurzame inrichting van de huiskavel. Dit 

kader dient zelfs als inspiratiebron voor andere gemeenten. Daarnaast heeft WELZIJN 

de voorbije jaren hard gewerkt om ongewenste bouwprojecten te weren. Agnes stond 

ook voorop in de strijd tegen de bouw van een nieuw afrittencomplex in het 

natuurgebied Levende Leie. 
 

Ondanks de moeilijke covid periode en de energiecrisis is het bestuur olv Agnes, 

hetzij moeizaam,  erin geslaagd om zowel de personenbelasting als de onroerende 

voorheffing op hetzelfde lage niveau te houden zonder de vele investeringen ten 

voordele van onze dorpen af te bouwen. 

  

Om in de toekomst een nog meer gedragen en lange termijn beleid te kunnen voeren, 

heeft WELZIJN aangeklopt bij N-VA om het bestuur te versterken. We hebben dit 

goed overwogen, met oog voor een gelijklopende visie op lange termijn. We zijn 

ervan overtuigd dat onze dorpen gediend zijn bij een breed draagvlak. 

Zo wordt Inge Vanderhaeghe (N-VA) het nieuwe lid van het College. Zij zal een aantal 

eigen accenten leggen. Tegelijk wordt de samenwerking ook doorgetrokken naar de 

Gemeenteraad, waar Jan Van Wassenhove het voorzitterschap van de Gemeenteraad 

doorgeeft aan Peter Draulans (N-VA). 

Jan Van Wassenhove heeft de rol van eerste burger van onze gemeente met veel 

passie en met grote dossierkennis uitgevoerd.  Zijn streven naar een correct debat, 



op een verzoenende wijze, werd door de raadsleden sterk gewaardeerd. Jan had ook 

de uitdaging om de Gemeenteraad op een digitale manier door de covid crisis te 

leiden. 

  

WELZIJN is Agnes en Jan enorm dankbaar voor hun grote inzet en duidelijke visie, 

die onze dorpen verder vorm hebben gegeven. We hopen nog lang op hun steun te 

kunnen blijven rekenen in de Gemeenteraad. 
 

  

De Welnes is een uitgave van Welzijn, de grootste politieke groep in Latem-Deurle.  

Wij gaan voor een beter bestuur en het behoud van onze unieke dorpen. Heeft u vragen of opmerkingen, 

contacteer ons dan op welzijnlatemdeurle@gmail.com. Ook als u een probleem wil aankaarten, kan u op hetzelfde e-mail 
adres terecht. Ontvangt u of een geïnteresseerde kennis onze berichten vandaag niet systematisch, dan mag u steeds 

een e-mail adres doorgeven. We voegen het met plezier aan onze mailing lijst toe.  

Welzijn-Latem-Deurle http://www.welzijnlatemdeurle.be  
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